
III sesja Rady Powiatu Hajnowskiego

W dniu 30 grudnia 2010r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Hajnówce odbyła się III sesja Rady 
Powiatu Hajnowskiego. Obradom przewodniczył Pan Mikołaj Michaluk.

W trakcie sesji Starosta Hajnowski Pan Włodzimierz Pietroczuk wstępnie przedstawił projekt budżetu powiatu na 
2011r.

Podczas sesji podjęto następujące uchwały:

a. zmian w budżecie na 2010r.;
b. wyboru podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Hajnówce za 2010r.;
c. ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Hajnowskiego na 2011r.;
d. przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Hajnowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2011 roku”;
e. podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2010r.;
f. wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w 
Hajnówce;
g. zmiany uchwały Nr XV/105/08 Rady Powiatu Hajnowskiego z dnia 28 sierpnia 2008r. w sprawie przystąpienia 
do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Puszcza Białowieska”;
h. zmiany składu osobowego Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej;
i. ustalenia wynagrodzenia Staroście Hajnowskiemu;
j. uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Hajnowskiego na 2011r.;
k. uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011r.;
l. uchwalenia planów pracy Komisji Rady Powiatu Hajnowskiego na 2011r.

Podczas sesji zostały zgłoszone następujące interpelacje:

1.Radna Helena Sapieszko - „Chodzę na basen ze studentkami III wieku i dużo kobiet skarży się, że w dużym 
basenie jest bardzo zimna woda. Na którejś sesji z poprzedniej  w poprzedniej kadencji zwracałam się z tym 
samym tematem i odpowiedź była taka, że to jest basen sportowy. Czy ten basen jest dla mieszkańców? Woda 
jest tak zimna, że ludzie przeziębiają się. Chciałabym coś więcej wiedzieć na ten temat.”

Starosta Hajnowski Pan Włodzimierz Pietroczuk powiedział, że powyższa interpelacja zostanie przesłana 
dyrektorowi Parku Wodnego w Hajnówce.

Sporz. V.Miniuk


